



Najla Al-Shirawi
Group Chief Executive Officer

SICO Announces USD 500 Million in New Investment Products and Transactions at Gateway Gulf 2025

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, market maker, and investment bank with physical presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, announced today an expanded product suite of USD 500 million in new transactions and investment initiatives during the Gateway Gulf 2025 Forum in Manama.

The announcements span SICO's core business lines, underscoring strong market momentum and investor confidence in regional capital markets.

In Asset Management, SICO is launching USD 450 million in new funds designed to capture growth opportunities and enhance portfolio diversification across asset classes. This includes two new equity funds, totalling USD 100 million, offering investors access to quant investing strategies that use algorithms to select stocks and analyze data — focusing on achieving superior risk adjusted returns while minimizing reliance on human judgment and interference — as well as high-yield strategies. A further USD 350 million is being deployed into specialized mandates, including a Türkiye Fund, a Gold investment instrument, and an SME Fund Mandate established under SICO's Fund Securities Services (Custody and Administration) platform — reinforcing SICO's role in supporting regional economic diversification.

In Investment Banking, SICO is executing approximately USD 50 million in transactions, including two IPOs, a Sukuk securitization, and an M&A mandate.

Commenting on the new offerings, Najla Al Shirawi, SICO's Group CEO, expressed her enthusiasm for introducing these products at a distinguished event like Gateway Gulf in Bahrain , saying “Our USD 500 million commitment at Gateway Gulf 2025 reflects the depth of our investment pipeline and our active role in connecting regional and international capital. Through differentiated products and innovative structures such as quantitative equity strategies, a

Türkiye-focused fund, and complex investment banking mandates, we continue to deliver long-term value for our clients while advancing the growth and sophistication of GCC capital markets. We also commend the efforts of the Economic Development Board (EDB) and the Central Bank of Bahrain for their continuous support in strengthening Bahrain's position as a dynamic financial hub that enables innovation and cross-border investment."

This major commitment further underscores SICO's strategic expansion and its dedication to offering sophisticated, high-value solutions tailored to the evolving needs of institutional and individual investors across the region.

– Ends –

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 8.0 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



السيدة نجلاء الشيراوي
الرئيس التنفيذي للمجموعة

على هامش منتدى بوابة الخليج 2025: سيكو تعلن عن منتجات استثمارية جديدة بقيمة 500 مليون دولار أمريكي

أعلنت اليوم سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة وصناعة السوق والخدمات المصرفية الاستثمارية، والذي يتمتع بتواجد مباشر في مملكة البحرين والمملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة، عن إطلاق مجموعة واسعة من المنتجات الاستثمارية التي تبلغ قيمتها 500 مليون دولار أمريكي. والتي تم الإعلان عنها خلال فعاليات منتدى بوابة الخليج 2025 الذي أقيم في المنامة.

وتشمل هذه المنتجات مختلف خطوط أعمال سيكو الرئيسية، بما يعكس قوة الأسواق الإقليمية وثقة المستثمرين المتزايدة بأسواق رأس المال في المنطقة.

حيث قامت إدارة الأصول بعقد اتفاقيات مع شركاء استراتيجيين بطرح صناديق جديدة بقيمة 450 مليون دولار أمريكي تهدف إلى اغتنام فرص النمو الواعدة في الأسواق الإقليمية وتعزيز التنوع في المحفظة عبر الاستثمار في مختلف فئات الأصول. وتشمل هذه الصناديق، صندوقين للأسهم الإقليمية بقيمة إجمالية تبلغ 100 مليون دولار أمريكي، توفر للمستثمرين فرصاً نوعية في أسواق الأسهم عبر استراتيجيات كمية تستخدم خوارزميات لانتقاء الأسهم وتحليل البيانات تركز على تحقيق عائدات عالية القيمة مع استثناء التحليل البشري التقليدي. كما تم الاتفاق على صفقات خاصة بقيمة 350 مليون دولار أمريكي، بما في ذلك صندوق صكوك يستثمر في السوق التركية ومنصة للتداول في الذهب الملموس، بالإضافة لصندوق محلي لتمويل المؤسسات الصغيرة والمتوسطة ضمن نشاط خدمات سيكو للأوراق المالية للصناديق (الحفظ والإدارة)، بما يعزز دور سيكو الفعال في دعم التنوع الاقتصادي في المنطقة.

كما تم الإعلان عن عدة صفقات للخدمات المصرفية الاستثمارية لدى سيكو بقيمة تتجاوز 50 مليون دولار أمريكي، وتتضمن عمليتي طرح أولي للاكتتاب العام، وصندوق تورق متوافق مع الشريعة الإسلامية، وتقويضاً لصفقة اندماج واستحواذ.

وفي تعليقها على المنتجات الجديدة، عبرت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي للمجموعة عن سعادتها بإطلاق هذه المنتجات من خلال فعالية مرموقة مثل منتدى بوابة الخليج في البحرين قائلة: "يمثل التزامنا بإطلاق منتجات بقيمة 500 مليون دولار أمريكي خلال منتدى بوابة الخليج 2025 تجسيدا لعمق محافظتنا الاستثمارية، ودورنا الفعال في ربط أسواق رأس المال الإقليمية والدولية. ومن خلال منتجات متميزة والحلول استثمارية المبتكرة مثل استراتيجيات الأسهم الكمية والفرص الاستثمارية التركيبية المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية والصفقات المصرفية الاستثمارية الهامة، فإننا نواصل جهودنا لتلبية احتياجات عملائنا بكفاءة عالية، مع دعم جهود تطوير أسواق رأس المال في دول مجلس التعاون الخليجي. كما نود أن نعرب عن تقديرنا العميق لجهود مجلس التنمية الاقتصادية ومصرف البحرين المركزي في تعزيز مكانة البحرين كمركز مالي رائد يتيح الابتكار ويشجع الاستثمارات العابرة للحدود".

وتأتي مثل هذه الخطوة لتؤكد التوسع الاستراتيجي لسيكو وحرصها على تقديم حلول استثمارية متطورة عالية القيمة تفي بالاحتياجات المتنامية للمستثمرين من الشركات والأفراد في مختلف أسواق المنطقة.

- انتهى -

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 8 مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سيكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقراً لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدماً في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلاً عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكانياتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس

مدير العلاقات العامة، سيكو

هاتف مباشر: 1751 5017 (+973)

البريد الإلكتروني: noweis@sicobank.com